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Studierådsmötesprotokoll 2022–09–28

Närvaro: Ludvig Delvret Studierådsordförande
Signe Johansson Studierådssekreterare
Enya Nilsson Webb och Socialamedieansvarig
Theodor Lundqvist Utbytesansvarig
Felicia Gabrielii Augustsson Studentrepresentant, Husstyrelse
Trevina Litchmore Suppleant Programledningen
Rafael Holgersson Årskursrep D1
Filip Wilke Årskursrep C1
Jakob Sinclair Trivselmästare
Axel Hartwig Funktionär
Rebecca Liss Funktionär
Axel Svensson
Märta Fiddeli Fahlborg
Wilma Wiberg
David Andersson
Alexander Sandström

§1 OFMÖ Studierådsordförande Ludvig Delvret förklarade mötet öppnat
kl 12:15

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Godkännande av
dagordningen

Mötet beslöt

att godkänna dagordningen.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2022-09-21.

§6 Entledigande av
funktionärer

§7 Valärenden och
nomineringar

§8 Information från
Externa
Representanter

UUU (Utbildningsutskottets utbildare för utbildningsbevakare)
på måndag. Alla som har en post som berör studieövervakning
bör gå utbildningen om man inte redan gjort det. Ludvig har
skickat anmälningsformulär i SRD-chatten.

Vi behöver årskursrepresentanter.

Programledningen vill ge tid för återhämtning till studenter, de-
ras förslag är 2 dagar ledigt efter tentaperiod. De vill också införa
1 vecka lov mellan LP 1 och LP 2. Detta kräver mycket arbete för
att fixa bland annat pga CSN.

Det är ofta svårt att veta exakt hur många som kommer läsa kur-
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ser eftersom många registrerar sig på alldeles för många kurser.

Det kommer vara Speak-up days i år igen i början av november.
Studieråden ska hålla i en pub och söker folk som kan tänkas
vara med och hälpa till.

Man har haft möte med institutionen för elektro-och informa-
tionsteknik. Efter att de ställt in en kurs i nästa läsperiod med
mycket kort varsel upplever studenter att institutionen inte bryr
sig om dem. Handledare har dessutom ibland varit otrevliga. På
grund av för få föreläsare prioriteras kurserna för årskurs 1 till
3 vilket leder till att det blir svårt att behålla de avancerade da-
tasäkerhetskurserna och många kommer ställas in, bland annat
Avancerad Webbsäkerhet. Specialiseringen kommer antagligen
behöva fokusera mer på nätverksdelen än säkerhetsdelen. Det
kommer nog ta något år att hitta fler anställda.

Vissa kurser med stor brist på lärare varje gång är ej värda att
hålla i och de måste veta 6 månader innan om kursen kan hållas,
annars tas den bort.

§9 Avslutade kurser Datorer och datoranvändning, EDAA60: Föreläsaren sa att lab-
barna inte krävde plugg eller förberedelse, något som inte stäm-
de och ledde till att det blev mycket stressigt. Labbhandledare
har haft attityden att ”Detta borde du redan kunna” vilket inte
är särskilt hjälpsamt. Jobbigt för de som har föreläsning som slu-
tar 17 och har labb klockan 8 dagen efter att hinna förbereda sig.
Under labbtillfällena har många upplevt tidsbrist. Det har även
funnits fel i labbinstruktionerna (exempelvis till git-labben) och
man hade velat ha tydligare instruktioner för vad som ska lad-
das ner. Att det är fördelaktigt att göra dessa labbar på skolans
egna datorer borde göras tydligt.

§10 Pågående kurser Digitalisering, EITA65: Kursen har gått i en vecka. Raspberry pi
har delats ut och det är två labbar som ska vara klara på fredag
vilket är stressigt. Seminariet hänvisar till labb tre trots att denna
inte finns utlagd ännu.

Endimensionell analys, FMAB70: Redovisningsuppgiften är till-
baka nu efter corona och C2 hade den idag.

Kommunikationssystem, EITA55: Det fanns inga handledare på
plats på övningstillfällena.

Interaktionsdesign, MAMF60: Låg närvaro på föreläsningar ef-
tersom många upplever att innehållet liknar det i den tidigare
kognitionskursen.

Digitalteknik, EITF65: Dålig labbkultur, handledare har rappor-
terats för dåligt beteende.

Digital kommunikation, EITG05: Vanlig signalkurs. Finns ett quiz
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som endast ger extrapoäng om man redan klarat tentan för möj-
lighet till överbetyg.

Reglerteknik, FRTF05: För få labbplatser i förhållande till hur
många som läser kursen, vilket har lett till att folk blivit hänvisa-
de till att göra labbarna nästa läsperiod. Uppsamlingstillfälle för
labbarna verkar inte finnas.

Flertrådad programmering, EDAP10: Jättebra, Jonas är kung.

Digitala strukturer, EITF35: Det fanns ingen labbhandledare på
labbtillfället.

Kompilatorer, EDAN65: Kul, intressant och fräck men svår

Usability Evaluation, MAMF50: Föreläsningarna är okej men de
utgår från en bok som är 14 år gammal och som innehåller en
del problematiskt och utdaterat material. Designen är inte riktigt
användarcentrerad.

Augmented reality: Känns inte som att de ansträngt sig så myc-
ket med projekten. Det är svårt att komma igång, bland annat på
grund av att man inte fått några kontakter inom området.

§11 Övrigt Om 2 veckor är det val för årskursrepresentant.
Ludvig ska fixa pluggphadderhäng.

§12 OFMA Mötesordförande Ludvig Delvret förklarade mötet avslutat kl
13:06.

Vid protokollet

Signe Johansson
Studierådssekreterare

Justeras

Ludvig Delvret
Studierådsordförande
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